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Ons land zag er 75 jaar 
geleden, in 1948, heel 
anders uit. De Tweede 
Wereldoorlog lag toen 

nog vers in het geheugen, de melk-
distributie werd afgeschaft, koningin 
Wilhelmina werd opgevolgd door 
koningin Juliana. Het rooms-rode 
kabinet Drees 1 startte. Het was het 
jaar van de inwerkingtrede van de 
Benelux-douane-overeenkomst. Kort-
om: Nederland stond aan het begin 
van de periode van wederopbouw.

En onze branche was 75 jaar geleden 
heel anders. De Wet Aansprakelijk-
heid Motorrijtuigen (WAM) – en de 
verplichte autoverzekering – bestond 
nog niet. De fi nancieel adviseur 
was vaak om de hoek; er waren in 
Nederland in de jaren ’50 meer dan 
1.300 Raiff eisen- en Boerenleenban-
ken (de Rabobank zag pas in 1972 
het daglicht). Verzekeraars hielden 
de polisadministratie met de hand 
bij; er was nog geen grootschalig 
gebruik van typemachines, maar er 
werd wel volop gebruik gemaakt van 
ponskaarten.

De Federatie van Assurantieclubs is 
opgericht vanuit de behoefte bij fi -
nancieel adviseurs om te sparren over 
hun vak. En om – via bijeenkomsten 
van de assurantieclubs – een netwerk 
op te bouwen van vakgenoten. Als 
kennis- en netwerkinstituut heeft de 
federatie bewezen bestaansrecht te 
hebben.

In de tweede helft van de vorige 

eeuw kwamen er meer en meer 
assurantieclubs. Zij organiseerden 
cursussen die gericht waren op het 
behalen van in de Wet assurantiebe-
middelingsbedrijf erkende diploma’s. 
De deelnemers aan die cursussen 
moesten lid worden of zijn van een 
bij de ‘Federatie van Verenigingen tot 
bevordering van de assurantieweten-
schap’ aangesloten assurantieclub en 
de examens werden landelijk afge-
nomen door de Stichting Examens 
Assurantiebedrijf.

Met de Wet fi nanciële dienstverlening 
(Wfd) die later werd omgedoopt 
tot de Wet fi nancieel toezicht (Wft) 
was het afgelopen met het verplichte 
lidmaatschap van een assurantieclub. 
Verplichte PE-examens en semi-ver-
plichte PA-portalen kwamen ervoor 
in de plaats. Het aantal leden en het 
aantal clubs nam af. Met de dalende 

kwantiteit steeg de kwaliteit van het 
lid zijn.

De behoefte aan het verkrijgen van 
kennis én het kunnen netwerken met 
branchegenoten is er nog steeds. Dat 
merken wij ook op de bijeenkomsten 
van de federatieclubs. Om goed op 
de hoogte te blijven, is een goede 
spreker én een pittige discussie es-
sentieel. Dat lukt niet om eens in de 
drie jaar een verplicht PE-examentje 
te doen.

De behoefte om te sparren en onder-
ling contact neemt ook juist toe: “Wat 
zou jij doen in deze complexe casus?” 
of “Bel me als je een klant maar deels 
kan helpen”. Vaak hoor ik dat een 
van de leden tijdens een bijeenkomst 
een buddy is tegengekomen; aan wie 
hij of zij steun heeft. Want je kunt 
niet alles oplossen met googelen. Het 
gaat dan misschien sneller, maar met 
elkaar kom je verder.

De assurantieclub anno 2023 is de 
overweging waard om te bezoeken 
en om lid van te worden. Want de 
behoefte aan kennis en netwerken is 
niet tijdgebonden. Vier ons 75-jarig 
bestaan mee en kom naar één van 
onze lezingen; zie www.assuran-
tieclubs.nl voor een overzicht van 
de clubs en op hun site staan de 
komende bijeenkomsten. Ga in de 
komende weken eens naar één van 
die bijeenkomsten.

Ik zie je graag binnenkort bij een 
lezing!  l

75 jaar 
Federatie van Assurantieclubs!

De Federatie van Assurantieclubs bestaat op 18 december van dit jaar op 
de kop af 75 jaar. Een mooi moment om daarbij stil te staan en een goed 

onderwerp voor een column.
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